
Acta de la Junta de Distrito Norte

Sesión: Ordinaria

Fecha: 25 de noviembre de 2024

Expediente: JDN/2024/9

ASISTENTES

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

Juan Luis Saura Vilar

Vicente Galiana Sánchez

Rafael Cruz Tena

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Dolores Benítez Guerrero

Vicepresidente

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Vecino (PP)

Vecino (Alcaldía)

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

Secretaria

MIEMBROS AUSENTES: 

Juan Carlos Redondo Gamero

José Gabarre Bustamante

Francesc Mezquita Patuel

Domingo Giménez Renau

Esther Nadal Sales

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

Presidente

Vecino (Alcaldía) 

Vecino (Compromis)

AAVV Segón Molí

AAVV La Guinea

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:30
 
De acuerdo con la 
convocatoria, la sesión se 
celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Francisco Cabañero Catalán

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por el Vicepresidente Ilmo. Señor Concejal,  Francisco Cabañero Catalán, comprobado el 
“quorum” de asistencia se procede a iniciar la sesión. 

El  Sr.  Cabañero  indica  que  en  breve  se  pasará  información  sobre  la  programación  de 
Navidad en los Barrios.

Toma la palabra el Sr. Saura indicando las calles que se han asfaltado en el distrito: Viver, 
Mosen Beti, Jovellanos, Ricardo Carreras y Poeta March y Borrás.

Esta semana se asfaltarán Clavé con San Félix y San Roque.

La calles Benitandus y Penyeta Roja y la Cuadra de Dalt se asfaltarán en el 2025 y añade 
que el presupuesto para asfaltado se ha incrementado en 1.000.000 de euros.

Se procede a continuar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:
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1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el día 28 de octubre 
de 2024.

Se somete  a  consideración  el  acta  de la  sesión  anterior,  la  cual  ha sido  repartida  con 
anterioridad junto a la convocatoria.

No manifestándose ninguna observación, el acta se declara aprobada por asentimiento.

2. Ruegos y preguntas.

2.1. Vocal AAVV Penyeta Roja.

- La Sra. Gil manifiesta la preocupación de todos los vecinos por el tema de seguridad a las 
urbanizaciones de montaña, se están produciendo robos en las viviendas incluso con los 
habitantes dentro. Solicitan más presencia policial que no sea de manera puntual, sino que 
se  mantenga  en  el  tiempo.  También  solicita  una  reunión  a  celebrar  por  todas  las 
Asociaciones de montaña, de este y otros distritos con el Regidor  de Seguridad,  Policía 
Local y Policía Nacional.

- Solicita información sobre la posible ocupación de una parcela de cultivo de aguacates que 
afecta a la vía de servicio de la variante de la CN-340 (Villarreal-Castellón Norte).

Se contesta que por parte de los servicios técnicos se ha solicitado a la  Demarcación de 
Carreteras del Estado el proyecto de expropiación y actas de ocupación de la citada obra, 
con el fin de poder determinar el límite de las fincas de particulares y el dominio público.

2.2. Vocal AAVV Primer Molí.

- El Sr. Sierra solicita que por tema de eficiencia energética se sustituya la luminaria de todo 
el edificio del Primer Molí por iluminación tipo LED.

- Informa que en la Junta de Seguridad, a la cual asistió como representante del distrito, se 
informó que se creará una dotación de Policía de Barrios con nueve efectivos repartidos por 
los seis distritos.

Los asistentes indican que parecen pocos efectivos para asistir a todos los distritos.

- Solicita información sobre la promesa electoral de recuperación del antiguo edificio de la 
Comisaría de Policía Nacional, propiedad en la actualidad de la Diputación Provincial.

2.3. Vocal AAVV Tossal Gros.

- El Sr. Aparici indica que viste que el Ayuntamiento ha iniciado los trabajos de limpieza de 
los barrancos, se aproveche para finalizar la limpieza de los cuales están pendientes y ya 
autorizó la Diputación Provincial.

- Explica que en las fiestas se instalaron unos contenedores de vidrio y plástico junto a la 
parcela donde se realizan los festejos. Aparte de pedir que se vacíen, solicita se mantengan 
como ubicación definitiva y se añada uno de reciclaje de papel.

2.4. Vocal AAVV San Agustín y San Marcos.

- El Sr. Cruz aporta un dossier con fotografías con las siguientes peticiones:

1.-  En la  calle  Barranquet,  dirige Grupo Roser  entre las calles Rambla Carbonera,  Pico 
Almayud y la Escuela no hay acera, uno de los pasos de peatones acaba en el muro de un 
patio. En las bocacalles de las calles indicadas no existen pasos para peatones. Se solicita 
dotar de acera o marcas pintadas que delimitan el vial y la zona peatonal,  así como los 
pasos de peatones.

2.- En la calle Barranquet dirección Avd. Castell Viejo, en la acera nueva se ha dejado un 
palo que impide el paso de los peatones. Se solicita la retirada del palo.

3.- En las calles Pico Almayud y Rambla Carbonera, el que parece ser acera está lleno de 
hierbas y pavimento irregular, no se puede transitar. Se solicita limpieza y reparación de la 
acera.
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4.- En la calle Rambla Carbonera para incorporarse en la calle Barranquet, los vehículos 
tienen que invadir uno de los carriles puesto que hay poca visibilidad por un contenedor de 
basura, una señal de ceda el paso y un vallado que ha ocupado un metro y medio que 
invade la vía pública.  Se solicita la retirada de los contenedores y la señal. Se revise si el 
vallado está bien instalado y que se instalara un espejo para mejorar la visibilidad.

5.- En la calle Barranquet detrás del colegio San Agustín hay tres bancos de hormigón muy 
sucios y enmohecidos. Los pinos tienen las ramas muy baja y molestan al pasar. Se solicita 
la limpieza/pintura de los bancos y la poda de los pinos.

6.- En la calle La Escuela, el final de la acera está sucio y con hierbas y falta un trozo de de  
acera para enlazar con la aceras solicitadas en el punto 1.

Cuando llueve esta calle hacer de correntina hacia la calle Barranquet, uniéndose con las 
aguas  de  las  calles  Pico  Almayud  y  Rambla  Carbonera.  Los  desagües  no  dan 
abastecimiento, creando un charco grande que impide el paso de los peatones, este charco 
es el antiguo lecho del Barranco del Sol. Se solicita la limpieza y dotación de acera o zona 
peatonal y la remodelación de los desagües.

7.- Detrás de la calle Málaga hay un solar donde crece un arbusto que se ha convertido en 
un árbol grande, se ha cortado en varias ocasiones pero continúa produciendo molestias a 
los  vecinos  causante  desperfectos  en  las  casas  colindantes,  levantando  pavimento, 
haciendo saltar azulejos y rotura de cañerías. Se solicita la eliminación total del árbol desde 
la raíz. 

8.-  Repintado del paso de peatones en la calle Barranquet entre calle La Escuela y calle 
Pico Boalar.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo esto, se expide la presente acta siente la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 25 de novembre de 2024

Expedient: JDN/2024/9

ASSISTENTS

Francisco Cabañero Catalán

Pilar Escuder Mollón

Juan Luis Saura Vilar

Vicente Galiana Sánchez

Rafael Cruz Tena

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Dolores Benítez Guerrero

Vicepresident

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Veí (PP)

Veí (Alcaldía) 

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

secretària

MEMBRES ABSENTS:

Juan Carlos Redondo Gamero

José Gabarre Bustamante

Francesc Mezquita Patuel

Domingo Giménez Renau

Esther Nadal Sales

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

President

Veí (Alcaldía) 

Veí (Compromis)

AAVV Segón Molí

AAVV La Guinea

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:30
 
D'acord amb la convocatòria, 
la sessió se celebra en el 
Primer Molí
 
Presidència:
Francisco Cabañero Catalán

 
Secretària:
Dolores Benítez Guerrero
 
 

 

Pel Vicepresident Il·lm. Senyor Regidor, Francisco Cabañero Català, comprovat el “quòrum” 
d'assistència es procedix a iniciar la sessió. 

El Sr. Cabañero indica que en breu es passarà informació sobre la programació de Nadal en 
els Barris.

Presa la paraula el Sr. Saura indicant els carrers que s'han asfaltat en el districte: Viver, 
Mosen Beti, Jovellanos, Ricardo Carreras i Poeta March i Borrás.

Esta setmana s'asfaltaran Clavé amb Sant Félix i Sant Roque.

Els carrers Benitandus i Penyeta Roja i la Quadra de Dalt s'asfaltaran en el 2025 i afig que el 
pressupost per a asfaltat s'ha incrementat en 1.000.000 d'euros.

Es procedix a continuar la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del dia:
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1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 28 d'octubre de 
2024.

Se  sotmet  a  consideració  l'acta  de  la  sessió  anterior,  la  qual  ha  sigut  repartida  amb 
anterioritat al costat de la convocatòria.

No manifiestándose cap observació, l'acta es declara aprovada per assentiment.

2. Precs i preguntes.

2.1. Vocal AAVV Penyeta Roja.

-  La  Sra.  Gil  manifesta  la  preocupació  de  tots  els  veïns  pel  tema  de  seguretat  a  les 
urbanitzacions de muntanya, s'estan produint robatoris en les vivendes fins i  tot  amb els 
habitants dins. Sol·liciten més presència policial que no siga de manera puntual, sinó que es 
mantinga en el temps. També sol·licita una reunió a celebrar per totes les Associacions de 
muntanya,  d'este  i  altres  districtes  amb el  Regidor  de  Seguretat,  Policia  Local  i  Policia 
Nacional.

-  Sol·licita  informació sobre la  possible  ocupació d'una parcel·la  de cultiu d'alvocats que 
afecta la via de servici de la variant de la CN-340 (Vila-real-Castelló Nord).

Es contesta que per part dels servicis tècnics s'ha sol·licitat a la Demarcació de Carreteres 
de l'Estat el projecte d'expropiació i actes d'ocupació de la citada obra, amb la finalitat de 
poder determinar el límit de les finques de particulars i el domini públic.

2.2. Vocal AAVV Primer Molí.

- El Sr. Sierra sol·licita que per tema d'eficiència energètica se substituïsca la lluminària de 
tot l'edifici del Primer Molí per il·luminació tipus LED.

- Informa que en la Junta de Seguretat, a la qual va assistir com a representant del districte, 
es va informar que es crearà una dotació de Policia de Barris amb nou efectius repartits pels 
sis districtes.

Els assistents indiquen que semblen pocs efectius per a assistir a tots els districtes.

-  Sol·licita  informació  sobre  la  promesa  electoral  de  recuperació  de  l'antic  edifici  de  la 
Comissaria de Policia Nacional, propietat en l'actualitat de la Diputació Provincial.

2.3. Vocal AAVV Tossal Gros.

- El Sr. Aparici indica que vist que l'Ajuntament ha iniciat els treballs de neteja dels barrancs, 
s'aprofite per a finalitzar la neteja dels quals estan pendents i ja va autoritzar la Diputació 
Provincial.

- Explica que en les festes es van instal·lar uns contenidors de vidre i plàstic al costat de la  
parcel·la  on  es  realitzen  els  festejos.  A  part  de  demanar  que  es  buiden,  sol·licita  es 
mantinguen com a ubicació definitiva i s'afija un de reciclatge de paper.

2.4. Vocal AAVV Sant Agustí i Sant Marcos.

- El Sr. Cruz aporta un dossier amb fotografies amb les següents peticions:

1.-  Al  carrer  Barranquet,  adreça  Grup  Roser  entre  els  carrers  Rambla  Carbonera,  Pic 
Almayud i l'Escola no hi ha vorera, un dels passos de vianants acaba en el mur d'un pati. En 
els caps de carrer dels carrers indicats no existixen passos per a vianants. Se sol·licita dotar 
de vorera o marques pintades que delimiten el vial i la zona per als vianants, així com els  
passos de vianants.

2.- Al carrer Barranquet adreça Avd. Castell Vell, en la vorera nova s'ha deixat un pal que 
impedix el pas dels vianants. Se sol·licita la retirada del pal.

3.- Als carrers Pic Almayud i Rambla Carbonera, el que sembla ser vorera està ple d'herbes i 
paviment irregular, no es pot transitar. Se sol·licita neteja i reparació de la vorera.
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4.- Al carrer Rambla Carbonera per a incorporar-se al carrer Barranquet, els vehicles han 
d'envair  un dels carrils  ja que hi ha poca visibilitat  per un contenidor d'escombraries, un 
senyal de cedisca el pas i un clos que ha ocupat un metre i mig que envaïx la via pública. Se 
sol·licita la retirada dels contenidors i el senyal. Es revise si el clos està ben instal·lat i que 
s'instal·lara un espill per a millorar la visibilitat.

5.- Al carrer Barranquet darrere del col·legi Sant Agustí hi ha tres bancs de formigó molt 
bruts i rovellats. Els pins tenen les branques molt baixa i molesten en passar. Se sol·licita la 
neteja/pintura dels bancs i la poda dels pins.

6.- Al carrer L'Escola, el final de la vorera està brut i amb herbes i falta un tros de de vorera 
per a enllaçar amb la voreres sol·licitades en el punt 1.

Quan plou este carrer fer de correntina cap al carrer Barranquet, unint-se amb les aigües 
dels carrers Pic Almayud i Rambla Carbonera. Els desguassos no donen proveïment, creant 
un toll gran que impedix el pas dels vianants, este toll és l'antic llit del Barranc del Sol.  Se 
sol·licita  la  neteja  i  dotació  de  vorera  o  zona  per  als  vianants  i  la  remodelació  dels  
desguassos.

7.- Darrere del carrer Màlaga hi ha un solar on creix un arbust que s'ha convertit en un arbre 
gran, s'ha tallat  en diverses ocasions però continua produint molèsties als veïns causant 
desperfectes a les cases confrontants, alçant paviment, fent saltar taulells i trencament de 
canonades. Se sol·licita l'eliminació total de l'arbre des de l'arrel. 

8.-  Repintat  del  pas  de  vianants  al  carrer  Barranquet entre  carrer  L'Escola  i  carrer  Pic 
Bovalar.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De  tot  això,  s'expedix  la  present  acta  sent  la  mateixa  firmada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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